屯門南延綫項目 一 湖景路、湖山路及海皇路交界臨時交通管理措施

Tuen Mun South Extension Project -

Temporary Traffic Management Scheme at the Junction of Wu King Road, Wu Shan Road and Hoi Wong Road

為配合屯門南延綫項目的建造工程,於2024年11月17日(星期日) 凌晨約12時至早上約5時,湖景路、湖山路及海皇路交界的部分行 車綫將暫時局部收窄,以進行下一階段臨時交通管理措施的前期工 作。詳情請參考附圖。

工程期間,現場會設有工程人員及適當指示牌協助道路使用者。感謝你的體諒,如有查詢,歡迎致電24小時熱綫5186 6082。

2024年11月15日

15 November 2024

To facilitate the construction of the Tuen Mun South Extension project, <u>from around 12am to 5am on 17 November 2024 (Sunday)</u>, parts of the carriageway junction of Wu King Road, Wu Shan Road and Hoi Wong Road will be temporarily narrowed for preparation works for the next stage of temporary traffic management scheme. Please refer to the location map for details.

During the works period, working staff and appropriate signs will be in place to direct road users. Thank you for your understanding. For enquiries, please call our 24-hour hotline at 5186 6082.



